
Jegyzőkönyv

 

Készült:  Vilonya Község  Önkormányzat Képviselőtestületének 2017. május 29-i    
                 kihelyezett üléséről közmeghallgatásáról   17.00 órai kezdettel, a  
                Művelődési Házban. 

Jelen vannak:

Fésüs Sándor polgármester 

Baranyai Balázs alpolgármester

Hujber Ferenc képviselő    

Kardos Sándor képviselő

Fésüs Katalin képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: 

dr. Guti László jegyző 

Peresztegi Lászlóné  aljegyző

Jegyzőkönyvvezető: 

Csonka Ágnes 

További jelenévők, meghívottak: 

12 fő érdeklődő

Napirend tárgyalása előtt:

Fésüs Sándor polgármester köszönti a megjelenteket, az ülést megnyitja. A jelenléti

ív alapján megállapítja, hogy a 5 fő képviselőből az ülés kezdetén 5 fő jelen van,

így  a  Képviselő-testület  határozatképes.  A  polgármester  ismerteti  a  napirendi

pontokat. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a napirendi pontok

tárgyalásával egyetértett és a következő határozatot hozta:
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60/2017(V.29.) Kt. határozat 

napirendekről

Vilonya  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  ülés

napirendjére vonatkozó javaslatot és a következő döntést hozta:

Az ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el:

I.) Tájékoztató a 2016. évi költségvetés teljesítéséről, a 2017. évi bevételek
várható  alakulásáról,  gazdasági  lehetőségekről,  a  lakóhelyi  környezet
állapotáról, a Társulásban való részvételről.
Előadó:  Fésüs Sándor polgármester

   
II.) A polgármesteri tájékoztató után közmeghallgatás

Határidő : azonnal

Felelős: Fésüs Sándor polgármester

              dr. Guti László jegyző 

1. Tájékoztató a 2016.évi  költségvetés teljesítéséről,  a 2017.évi bevételek

várható  alakulásáról,  gazdasági  lehetőségekről,  a  lakóhelyi  környezet

állapotáról, a Kistérségi Többcélú Társulásban való részvételről. 

Fésüs Sándor polgármester:

- Tájékoztató a 2016.évi költségvetés teljesítéséről

A szöveges előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva 

Lakossági kérdés: 

Mi a helyzet a garázsadóval? Úgy tudom, hogy 194 gépjármű van a településen,

ennek csak töredéke fizet a garázs után. Én becsülettel évek óta fizetem, a többiek

miért nem? 
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Fésüs Sándor polgármester:

Az építményadó (garázsadó) fizetése önbevallással történik. Van aki bejelentette és

van aki nem. De olyan is van, akinek van ugyan gépjárműve, de nincs garázsa. Ezt

fel kellene mérni, utána kellene járni. Kérni fogom a jegyző úr segítségét abban, hogy

milyen módon lehetne ezt megoldani ? 

- Tájékoztató  a  2017.évi  bevételek  várható  alakulásáról,  gazdasági

lehetőségekről

A szöveges előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletetként csatolva 

Lakossági kérdés:

Nem  lehetett  volna  garanciában  megcsinálni  az  iskola-óvoda  felújítást?  Nem

megfelelő munkát végeztek, szakértőt is kellett volna hívni.

Fésüs Sándor polgármeter:

Volt szakértő, de sajnos sok idő eltelt azóta, hogy a munkákat csinálták. Nem lett

volna esélyünk kártérítésre és azt tudni kell, hogy mind az óvoda, mind az iskola

felújítása 0 Ft-ba került Vilonyának. Az óvodát pályázati pénzből csináltuk meg, az

iskolát pedig támogatásból, amihez nem kellett önkormányzati hozzájárulást tenni. 

- Tájékoztató a lakóhelyi környezet állapotáról, társulásban való részvételről

Az szöveges előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletetként csatolva 

Fésüs Sándor polgármester:

Elfogadta a testület a rendőrségi beszámolót. Én úgy tapasztalom, hogy két-három

naponta  látható  és  tapasztalható  a  rendőri  jelenlét.  Kértük,  ha  lehet  még többet

legyen jelen a sebességmérő autó, de az is visszatartó erő, ha csak áll az útszélén.

Tapasztalatból  mondom,  hogy a  polgárőr  jelenlétnek is  van  visszatartó  ereje,  ha

kiállnak a megkülönböztető mellényekben, láthatóan lassul a forgalom. 

Említettem már, hogy az orvosi rendelőt is pályázati pénzből sikerült helyreállítani. 

Az ivóvizet mint minden évben bemérettük a téren, fogyasztásra alkalmas. 

A hulladékgazdálkodási kompenzációról még nincs információnk,  hogy ki mikor

fizet. 
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A  szaghatás  kapcsán  egyeztettek  az  érintett  települések  polgármesterei,  egy

tanulmányterv  elkészítésének  lehetőségéről,  ez  még  további  megbeszéléseket,

tárgyalásokat igényel. 

A  kóbor  kutyákkal  kapcsolatban küldtünk ki  szórólapokat,  a  honlapon felhívást

tettünk közzé, úgy érzem, egy kicsit javult a helyzet és a helyi lakosok felelőssebben

gondoskodnak állataikról.

Lakossági kérdés:

Az  új  járda  nem  megfelelő  minőségű,  szét  van  nyílva  több  helyen.  Ha  jön  egy

komolyabb eső, elmossa az egészet. Alá kellene csövezni.

Van  egy  épület  az  …  utca  sarkán,  annak  meg  kellene  csináltatni  az

ereszcsatornázást, mert így a járdára ömlik a víz. A tulajdonos és az önkormányzat

keressen valami megoldást. 

Fésüs Sándor polgármester:

Kb. egy hete adtunk be új pályázatot járdafelújításra. Ez a Hétvezér és Petőfi utcát

érinti, de ez a szakasz is benne van, amit említett. Júliusban várható a döntés. 

A csatornázásra nem látok esélyt,  sajnos a tulajdonos nem elérhető.  De kaptunk

ígéretet a segítségre, sőt korlátot is szeretnénk elhelyezni. 

Lakossági kérdés:

-Az illegális hulladéklerakás még mindig probléma .

-A csapadékvíz elvezetése úgy tudom a tulajdonos dolga, ha az a telekhatáron van.

-A sebességkorlátozásnál én nem látok előrelépést, sőt 0 a lépés előre. Berhidán és

Peremartongyártelepen heti 3x is kint  vannak, Vilonyán egyszer sem.

-  Az  esti  órákban,  19.00  óra  magasságában  motorosversenyek  vannak,  itt  sem

történik semmi. Ha ki is áll a megállóba a mérőautó, 2 perc után elmegy. 

-Járdák  állapota  tragikus.  A  Platán  fák  felé  az  Újtelep  utca,  a  Kossuth  utca,

járhatatlan, a Hétvezér úton is tönkrement. 

- A Közmunkások tevékenysége nem gazdaságos. A fák alja, bokrok töve megvan

rakva üres üvegekkel, nem viszik el, de még a kivágott tuját is ott hagyják. 

- Építményadót itt mindenki fizeti javarészt, de a külterületeken is fizetik?
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Fésüs Sándor polgármester:

A ereszcsatornázás és a csapadékvíz elvezetés valóban a tulajdonos feladata,  a

kérdéses ingatlannal az a baj., hogy a tulaj nem a településen él, de egyeztettünk

már vele ezügyben.

A sebességmérő autó gyakoribb jelenlétének mi is örülnénk, de az, hogy nálunk nem

látni, nem teljesen fedi a valóságot, én tapasztalom a mérést. Persze lehetne többet

is.  

Azt mondtad, hogy a közfoglalkoztatás nem gazdaságos, de valójában az, hiszen

100 %-os támogatást veszünk igénybe. Amit az elhagyott üvegekről és egyebekről

mondtál megnézzük.

A külterületet szintén  meg kell nézni, ki kell gyűjtenünk, hogy kinek van gépjárműve

és kinek garázsa, ezt ha nem is azonnal, de felmérjük. 

Lakossági kérdés:

Lakatlan ház esetében kinek a kötelessége a gaztalanítás?

Fésüs Sándor polgármester:

A tulajdonos kötelessége és általában értesítés, vagy egy telefonos megkeresés után

ezt meg is teszi az, akinek szólunk. Ha mégsem, megy a felszólítás. 

Lakossági kérdés:

Köszönjük az orvosi rendelő felújítását, ahogy ígéretet kaptunk, megvalósult.

A  plakátragasztókra  szeretném felhívni  a  figyelmet,  állandóan teleragasztgatják  a

buszmegállókat, amit nagyon nehéz leszedni a ragasztó miatt. Van erre engedélyük,

vagy mit lehet tenni ellene?

Fésüs Sándor polgármester: 

Igen,  ez  probléma,  de  sajnos  nem tudunk  tenni  ellene.  Leszedjük,  lekaparjuk  a

ragasztót,  pár nap múlva újra kiteszik.  Helyi  rendeletben gondolkodunk és ebben

kérni  fogjuk  a  jegyző  segítségét.  Biztosan  lehet  valahogy  szabályozni  a  plakát

kihelyezést. 
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Lakossági kérdés:

Több alkalommal volt a településen áthaladó  kerékpárverseny, mi a lényege? És

miért engedjük, balesetveszélyes az út elterelés és zavarja a közlekedést is. 

Fésüs Sándor polgármester:

Nincs beleszólásunk, országos közúton tartják a versenyeket, én sem örülök neki, de

közútkezelői fenntartású az út és nem lehet őket kitiltani. Annyit tudunk tenni, hogy a

település belső útjaira nem engedjük őket. 

- Tájékoztató a Veszprémi Kistérségi Társulásban való részvételről

A szöveges előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletetként csatolva 

K. m.  f.

További hozzászólás, észrevétel nem volt, ezért a polgármester 

az ülést 18.30 órakor berekesztette. 

Fésüs Sándor dr. Guti László 

                   polgármester                                                            jegyző


